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aktuality

Snadnější rozjezd e-neschopenek? Ministr chce ochránit lékaře před sankcemi

vloženo: 8.12.2019, 05.25

Lékaři by mohli být první měsíce po spuštění e-neschopenek hájeni před sankcemi. S návrhem přišel ministr
zdravotnictví Adam Vojtěch (ANO). Podle něj by to mělo pomoct ke snadnějšímu rozjezdu novinky....

Potlačováním lidských práv v Číně se díky iniciativě poslance Kaňkovského bude zabývat
Sněmovna

vloženo: 7.12.2019, 18.04

Sněmovna se bude zabývat porušováním lidských práv a nelegálním odebíráním lidských orgánů v Číně.
Návrh poslance Kaňkovského dnes podpořila dolní komora. „Jsem hluboce přesvědčen, že jednou z
nejdůležitějších povinností každého...

Kaňkovský: Před porušováním lidských práv v Číně nesmíme zavírat oči

vloženo: 28.11.2019, 16.25

Poslanec KDU-ČSL Vít Kaňkovský navrhne v úterý mimořádný bod, aby Sněmovna přijala rezoluci, která by
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odsoudila porušování lidských práv a pronásledování etnických i náboženských menšin v Číně. Tiskové
konference se zúčastnili i...

Zařiďte, ať Čína ukončí věznění oponentů a obchod s orgány, vyzývají poslanci vládu a Zemana

vloženo: 28.11.2019, 16.28

Česká vláda a prezident Miloš Zeman by měli vyzvat Čínu k ukončení pronásledování a zabíjení politických
vězňů a porušování lidských práv. S iniciativou přichází skupina poslanců z řad KDU-ČSL, Pirátů, TOP 09,
STAN a ODS, kteří mají...

Pozměňovací návrhy lidovců ke státnímu rozpočtu se týkají především sociálních služeb,
školství, zdravotnictví a zemědělství

vloženo: 27.11.2019, 22.34

Lidovci podají několik pozměňovacích návrhů ke státnímu rozpočtu na příští rok. Nedostatek financí spatřují
především v oblastech sociálních služeb, zemědělství, školství a zdravotnictví. „Nejsme schopni
parametricky měnit státní rozpočet, ale chceme...
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Stát zřejmě bude odškodňovat rodiče, kterým zemře dítě po očkování

vloženo: 27.11.2019, 22.46

Stát zřejmě bude odškodňovat rodiče, jejichž dítě po povinném očkování zemře, nebo bude mít vážné
zdravotní potíže. Sněmovna ve středu vládní návrh zákona schválila. Upravila jej tak, že stát bude...

Pro rodiny s vyššími příjmy se výpočet mateřské nezmění

vloženo: 27.11.2019, 22.51

Výpočet mateřské se měnit nebude. Sněmovna dnes neschválila novelu TOP 09, která navrhovala odstranit
znevýhodnění pro matky s vyššími příjmy. Pro návrh hlasovalo jen 66 opozičních poslanců z celkového
počtu...
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Listopad 89

vloženo: 11.11.2019, 09.20

Listopad 1989 hodnotıḿ jako velkou šanci obyvatel našı ́země zacı̌t́ žıt́ jinak – nekrcǐt se, rı̌ḱat svobodně své
názory, lépe rozvıj́et své schopnosti, podnikat, cestovat, a prěstat se dělit na...

Interpelace ve věci Zdravotnické prostředky - jak dál?

vloženo: 8.11.2019, 12.13

Poslanecká sněmovna 7.11.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: Zdravotnické prostředky - jak dál?

Polepší si po porodu matky s vyšší výplatou? Sněmovna rozhodne o úpravě mateřské

vloženo: 8.11.2019, 09.34

Úpravu výpočtu mateřské rodinám s vyššími příjmy, kterou navrhla TOP 09, Sněmovna ve čtvrtek posunula
do závěrečného kola schvalování. Místopředsedkyně TOP 09 Markéta Pekarová Adamová navrhla novelu
doplnit mimo jiné...
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Péči o seniory a zdravotně handicapované musíme věnovat maximální pozornost

vloženo: 7.11.2019, 10.45

Není žádným tajemstvím, že česká společnost stárne. Zvyšuje se podíl obyvatel starších 65 let, roste
průměrný věk dožití našich občanů, ale také roste počet starších lidí, kteří se kvůli svému...

Péči o seniory a zdravotně handicapované musíme věnovat maximální pozornost

vloženo: 7.11.2019, 10.30

Není žádným tajemstvím, že česká společnost stárne. Zvyšuje se podíl obyvatel starších 65 let, roste
průměrný věk dožití našich občanů, ale také roste počet starších lidí, kteří se kvůli svému...
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Povinné očkování - Poslanci budou schvalovat zákon o odškodnění

vloženo: 4.11.2019, 10.04

Odškodnění za vážné zdravotní potíže nebo dokonce za smrt dítěte po povinném očkování. Právě tento
návrh zákona míří v Poslanecké sněmovně do třetího čtení. Poslanci by o něm mohli rozhodnout...

Jak dál s lesy a s vodou?

vloženo: 31.10.2019, 12.17

Letos na Vysočině zasáhl kůrovec tak dramaticky, že se o stav našich lesů začínají zajímat i lidé, které toto
téma dosud netrápilo, například chalupáři, kteří tráví na Vysočině víkendy. Nejvíce...
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Zákon o odškodnění po očkování dostal požehnání zdravotního výboru, složité případy má
posoudit odborná komise

vloženo: 31.10.2019, 12.01

Sněmovní zdravotnický výbor jako garanční dal včera zelenou návrhu zákona o náhradě újmy způsobené
povinným očkováním. Odsouhlasil také pozměňovací návrh umožňující vznik odborné komise, která by měla
posuzovat složité případy....


